



## Protokoll styrelsemöte nr 11, 21 februari, 18:30

<b>Deltagande styrelseledamöter:</b>	Peter Dacke, ordförande	X
	Mats Krih, vice ordförande	X
	Sebina Cehic-Husic, kassör	sjuk
	Peter Gabrielsson, sekreterare	X
	Tomas Ledell	-
	Douglas Elliot	X
	Astrid Wallman	-
	Dennis Elms Jansson	X
	Clara Unnerud Wallhagen, adjungerad	-
	Henrik Schölin, verksamhetsansvarig	-

### § 1 Mötets öppnande

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke som hälsade alla välkomna.

### § 2 Val av justeringsperson

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson.

### § 3 Föregående protokoll

Inga synpunkter på föregående protokoll inkl. budgetmöte.

### § 4 Godkännande av dagordning

Beslutades att godkänna föreslagen dagordning.

### § 5 Henrik rapporterar

Henrik redovisade via mail. Redovisningen omfattande rekryteringen till Idrottsklivet och de uppgifter de ska omhänderta. Sedan uppdatering av kläder från Bareko/Craft som gått väldigt bra. Dessutom har Henrik haft en dialog avseende parkeringen vid klubbhuset, som faktiskt tillhör föreningen.

### § 6 Ekonomi, preliminärt bokslut samt budget 2024

Peter återkommer med underlag när Sebina är frisk från influensan.

### § 7 Nyanställda till Idrottsklivet samt projektledning friidrottsskolan

Detta redovisades ovan under Henriks punkt.

### § 8 Planering inför årsmötet

Peter D har klarat ut en ordförande och sekreterare. Peter G sätter ihop underlag avseende aktivas prestationer under 2023. Lokal är ordnad. Förslag till glasdropparna behöver hämtas in. Utskick till alla i styrelsen.

### § 9 Rapport från arbetsgrupperna

Arbetsläget redogjordes:

- a. Medlemsrekrytering, marknadsföring i syfte att attrahera nya medlemmar, beta av kön m.m.  
(Henrik, Dennis och Peter D som sammankallande)

Inget att redovisa.

- b. Idrottsliga resultat (Peter G, Clara, Henrik och Mats som sammankallande)  
Mats redogjorde för arbetet med uttagningarna.



c. *Kommunikation & marknadsföring (Lasse, Peter G, Douglas och Astrid som sammankallande)*

Instruxen har uppdaterats och ska förankras i gruppen. I arbetet till Idrottsklivet har ett mycket bra koncept tagits fram.

d. *Kläder & Branding (Johan, Lasse, Tomas, Clara, Peter D och Henrik som sammankallande)*  
Arbetet fortlöper och nu har t.ex. en keps tagits fram.

e. *Samarbetspartners (Sebina, Kenneth, Tomas och Douglas som sammankallande)*  
Douglas redovisade arbetsläget. Det har varit deltagande i företagsmässan (med våra profilkädrer) som enda idrottsförening. Det gavs möjlighet att prata med kommunens ansvarige för utsatta områden. Kommunikationsmaterial har tagits fram som kan användas i flera olika sammanhang.

Möten är genomförda

f. *Lokal, utrensning förråd, målning etc. (Dennis, Astrid, Mats och Peter D som sammankallande)*  
Inget nytt att redovisa.

g. *Ekonomikommitté (Peter D, Henrik och Sebina som sammankallande)*  
Ekonomi redovisades på punkten ovan.

h. *Marknadsföring NIU Huddingegymnasiet (Henrik, Dennis, Tomas och Fotios, sammankallande)*  
Inget nytt att redovisa. Första antagningen är klar. Peter D tar en dialog med Fotte hur läget är.

## § 11 Övriga frågor

Första frågan gäller behovet av ett förstärkt bidrag avseende senioraktiva på elitaktiva. Styrelsen bejakar behovet som lyfts. Peter D återkommer till den aktiva och redogör för att en översyn görs som riktas mot senioraktiva på elitnivå.

Den andra frågan berör en översyn av tävlingspolicyn inför utomhussäsongen. Peter G redogjorde för förslaget som styrelsen bejakade.

Den tredje frågan berörde elkostnaderna på Kansliet. De värmepumpar som kansliet har är så gamla att de inte kan repareras (vätskan i värmepumparna behöver fyllas på men finns inte på marknaden längre). En totalöversyn behöver göras. Mats gör en vidare utredning.

## § 12 Nästa möte

Nästa möte är den 12 mars.

## § 13 Mötets avslutande

Peter D förklarade mötet som avslutat kl. 20:00

Vid protokollet:

  
-----  
Peter Gabrielsson

Justeras:

  
-----  
Peter Dacke